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This groundbreaking book, first published in 1982, is the story of two teenage girls
whose friendship blossoms into love and who, despite pressures from family and
school that threaten their relationship, promise to be true to each other and their
feelings. Of the author and the book, the Margaret A. Edwards Award committee said,
?Nancy Garden has the distinction of being the first author for young adults to create a
lesbian love story with a positive ending. Using a fluid, readable style, Garden opens a
window through which readers can find courage to be true to themselves.? The 25th
Anniversary Edition features a full-length interview with the author by Kathleen T.
Horning, Director of the Cooperative Children's Book Center. Ms. Garden answers such
revealing questions as how she knew she was gay, why she wrote the book, censorship,
and the book's impact on readers ? then and now.
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评论

纯美GL，我的启蒙书，大学那年，因为它，改变了我的人生轨迹。Know the truth and
the truth will set you free.

-----------------------------
读过的最不沉重的同性恋小说了。完全就是少女的纯爱手记，满篇温柔的话语。也算给
青少年对于homosexuality有个正能量的教育。俩女主人公高中毕业后一个去了UCBerk
eley一个去了MIT, 又上名校又得到彼此我简直想不出比这更好的结局o(￣▽￣)d

-----------------------------
高中的女孩纸们哈哈

-----------------------------
如果这就是爱~~~唱起~

-----------------------------
很浪漫很浪漫，令人向往，不予与我生活。

-----------------------------
给人的感觉跟South of
nowhere有点像，校园的故事尽管也有波折，但与其他题材相较之下还是更美好轻松些
。

-----------------------------
Labels.give no shit

-----------------------------
喜欢作者看过她的好多书~出色的女人啊~~~

-----------------------------
TEENAGE LIT 果然不给力 太特么纯爱了
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书评

没有什么可写，写一下书评。最近读完的就是这本，也可以说是人生第一本读完的英文
小说。以前也尝试过，但总是不了了之，一时心血来潮，买回来，然后放在枕边，放着
放着，就从枕边落到桌面，再从桌面到别人的桌面，然后不知怎么回事，就算回到手中
，也都会消失不见。我的书大部...  
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